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Verslag vergadering wijkplatform Bemmel Centrum 
 
Datum: 15 oktober 2024 
 
De volgende onderwerpen zijn besproken: 
 
1. Woningen aan de Hof van Ambe. 
De 8 woningen aan de Hof van Ambe staan momenteel te koop. 
 
2. Reclame voor het wijkplatform Bemmel Centrum. 
Er moet meer reclame worden gemaakt voor het wijkplatform. Veel mensen hebben geen 
weet van het bestaan van het wijkplatform. Afgesproken is dat zodra het contactformulier 
van onze website (www.bemmelcentrum.nl) werkt, we een stukje schrijven voor het 
gemeentenieuws. 

 
3. Oekraïense vluchtelingen in de Pastorie 
Tijdens een bijeenkomst van de gemeente met de directe buren van de pastorie heeft de 
gemeente aangegeven de directe buren uit te nodigen voor een bezoek aan de pastorie. Zij 
vragen zich af waarom zij nog niet zijn uitgenodigd voor een bezoek aan de pastorie. Zij 
geven aan dat zij geen enkele overlast ondervinden van de daar wonende Oekraïense 
vluchtelingen, maar dat een bezoek aan de pastorie verdere integratie van de Oekraïense 
vluchtelingen zou kunnen bevorderen.  
 
4. Verkeersonderzoek Bemmel Centrum 
Uit de reactie van de gemeente blijkt dat er geen recent verkeersonderzoek beschikbaar is 
van het centrum van Bemmel. Wel is de Jumbo bezig met een parkeeronderzoek. Het is de 
verantwoordelijkheid van de Jumbo of een parkeergarage wenselijk is.  
Het wijkplatform is van mening dat niet alleen naar het samenvoegen van de Kinkel, SWL en 
de Bibliotheek moet worden gekeken, maar ook naar de consequenties die de 
samenvoeging heeft voor het centrum en de verkeersstromen. 

 
5. Bezochte bijeenkomsten 

a. Voorstel gemeente aanpassing budgetten na 1-1-2026  
Er wordt uitgebreid gediscussieerd over het voorstel voor aanpassing van de 
financiering van de wijkplatforms. Hoewel men zich wel kan vinden in het principe 
van samenvoegen van alle budgetten van de wijkplatforms, waardoor grotere 
projecten gerealiseerd kunnen worden, heeft de vergadering moeite met het 
(mogelijk) verliezen van de zeggenschap van de wijkplatforms over de budgetten. 
Naast een budget van circa 1000 euro per jaar voor operationele kosten van het 
wijkplatform (vergaderingen, koffie/thee, enz.) wordt voorgesteld een bepaald 
bedrag te reserveren voor kleine projecten. Hiermee voorkomt men dat ook voor 
kleine uitgaven het gehele vergadercircuit moet worden doorlopen. Dit laatste 
vertraagt ook het proces van uitkeren subsidies. 



 

www.bemmelcentrum.nl 

Naast voornoemde randvoorwaarden vindt de meerderheid ook dat het wijkplatform 
tot een bepaalde datum (bijv. tot 1 juli lopend jaar) vrijelijk moet kunnen beschikken 
over haar eigen budget. Pas na 1 juli zou dan het resterende budget van de 
wijkplatforms en andere bewonersorganisaties worden samengevoegd tot 1 budget 
en kan gezamenlijk worden besloten welke projecten hiervan gesubsidieerd kunnen 
worden. 
 
Men geeft aan dat de gemeente Lingewaard nog een subsidieregeling heeft. Zie 
hiervoor op https://www.lingewaard.nl/subsidieaanvraag-voor-instellingen-en-
initiatieven 
We vragen ons af welke organisatie de afgelopen periode (vanaf inwerkingtreding in 
2020) er gebruikt van heeft gemaakt en voor welk bedrag/doel. 
Daarnaast wordt in het budget van de wijkplatforms een bedrag van 35.000 euro 
gereserveerd voor bewonersorganisaties. Ook hierbij de vraag welke 
bewonersorganisatie hebben de afgelopen jaren hiervan gebruik gemaakt en voor 
welk bedrag/doel. 
Daarnaast rijst de vraag wat de verschillen zijn tussen de beide subsidies. 
 
Er is een vraag binnengekomen voor een financiële bijdrage t.b.v. van het 
organiseren van Halloween. De meerderheid van de vergadering stemt hiermee in. 
Wel moeten we erop bedacht zijn dat we niet van ieder organisatie dergelijke 
verzoeken krijgen. Dan zijn we zo door ons budget heen. Randvoorwaarde voor een 
bijdrage moet in ieder geval zijn dat het wordt georganiseerd door bewoners van 
onze wijk en dat de doelgroep zich ook bevindt in onze wijk. Voor de volgende 
vergadering zullen we de voorwaarden van het wijkplatform op de agenda zetten. 
 

b. Uitreiking duurzaamheidsprijs 
Tijdens een zeer geslaagde avond zijn de duurzaamheidsprijzen uitgereikt. De 
publieksprijs ging naar de zwerfafvalbrigade, de juryprijs ging naar Pay it Forward  en 
de duurzaamheidsprijs ging naar Stichting de Minkhof. 
 

c. Visie wonen 
Tijdens deze avond waren er geen leden van het wijkplatform aanwezig. Thema van 
deze avond was de vergrijzing van de inwoners van Lingewaard, waardoor naar 
verwachting meer zorg moet worden geboden. Tevens wordt de zorg steeds duurder. 
Met behulp van geeltjes zijn ideeën opgehaald om aan deze toenemende zorgvraag 
invulling te geven. De uitkomst van deze avond zal nog worden gedeeld. 
 

d. Verslag BVO (Beweegvriendelijke omgeving) 
Een beweegvriendelijke omgeving heeft als doel om de openbare ruimte zo in te 
richten, dat deze uitnodigt om te bewegen, te sporten en te spelen. 
Tijdens het overleg over Beweegvriendelijke omgeving werden o.a. de sportzones in 
Gendt en Doornenburg besproken. Wat opmerkelijk is, dat men automobilisten 
attendeert d.m.v. het schrijven van sportzone op de wegen nabij zo’n sportzone en 
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dat dit heeft geleid tot een aanzienlijke daling van de gemiddelde snelheid van het 
autoverkeer. 
De gemeente heeft subsidie aangevraagd en inmiddels gekregen voor het versterken 
van de cohesie van de buurt met deze sportzones. De subsidie is in eerste instantie 
bedoeld voor de sportvelden in Ressen, versterken van de cohesie van het MGZ-court 
met de Sportlaan en in de Tuinlaan. 
 
Het wijkplatform is gevraagd om mee te denken over bewegen in openbare ruimte. 
Deze bijeenkomst is op 30 oktober.  
 

Budget 2024 (bestedingsdoelen vaststellen) 
De 4 voorzitters van de wijkplatforms van Bemmel hebben in gezamenlijk overleg 
besloten voor de volgende projecten onze budgetten in te zetten. In 2024 zijn dat voor: 
het Hoogste Belang: 

- Speeltoestellen in het park op de Tuinlaan 
- Kleine aanpassingen aan de Deellaan om op korte termijn een 

maximumsnelheid van 30 km mogelijk te maken 
Bemmel Centrum 

- 2 snelheidsmeters met smileys voor het inkomend verkeer aan de 
Papenstraat / Herckenrathweg (gezamenlijk project ’t Hoogste Belang en 
Bemmel Centrum, Oost en West). 

- Inrichting veldje naast de gymnastiekzaal. Dit veldje wordt momenteel niet 
gebruikt. 

Bemmel Oost 
- Vernieuwen bruggetje over de wadi in de Essenpas 

Bemmel West 
- Bankje aan de Slenkweg in Ressen 

 
Voor 2025 staan namens Bemmel Centrum de volgende projecten op de rol: 

- Zebrapad tussen Theaterwerk en de Ponylaan 
- Verbeteren fietsenstalling bij De Kinkel 

 
6. Voortgang hotspots Bemmel Centrum (BOA) 

De Boa heeft gereageerd op onze mail over aanwijzen hotspots. Hij geeft aan de 
snelheidscontroles niet tot het werkterrein van de Boa’s behoort. Tevens geeft hij aan 
dat voor overhangend groen en vervuiling door graffiti met de klachtenlijn van de 
gemeente contact moet worden gezocht. 
De lawaaihinder, veroorzaakt door rondrijdende jeugd, is nog steeds actueel . Daarnaast 
worden er de laatste tijd vernielingen aangericht aan de parkeergarage. Men heeft nu al 
tot 2 keer toe gipsen wanden in elkaar getrapt. 
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7. Graffiti 
In reactie op het antwoord van de gemeente, betreffende het beleid van de gemeente 
rondom verwijderen van graffiti, vraag men zich af of de gemeente ook eisen stelt aan 
andere gebouwenbeheerders (bijv. Waterschap of Liander) ten aanzien van verwijderen 
graffiti. De gemeente zal dit natrekken.  
Het wijkplatform heeft veel foto’s gemaakt van met graffiti bespoten gebouwtjes, 
verkeersborden enz. Deze zullen via de klachtenlijn naar de gemeente worden gestuurd. 
 

8. Middenspanningsruimte 
In de Ward is een middenspanningsruimte geplaatst. Deze ruimte is afgezet met rood 
lint. Deze afzetting is er al ruim een half jaar en de grote gaten rondom deze ruimte zijn 
nog steeds niet opgevuld. We vrezen voor ongelukken en vragen ons af wanneer deze 
gaten worden opgevuld. De gemeente zal dit onderzoeken. 
 
In de stukken van de gemeente wordt volgens het wijkplatform een verkeerde indruk 
gewekt over de reden van het niet doorgaan van de verplaatsing van de Kinkel naar de 
Assenburg. In de stukken van de gemeente staat dat de Kinkel de boosdoener was, maar 
dit stond niet in de stukken van de Plekkenmakers, het bureau wat het onderzoek naar 
mogelijk samengaan van de Kinkel met SWL en de bibliotheek heeft uitgevoerd. Het 
wijkplatform heeft de gemeente hierover aangesproken. 
 

NB:  De volgende vergaderingen zijn op:    
Dinsdag 19 november aanvang 19h30 in de Kinkel zaal BG03 
Dinsdag 17 december aanvang 19h30 in de Kinkel zaal BG03                                                            

 
 


